
Kortrapport september 2018 

De senaste styrelsemötena har vi bland annat gått igenom era förslag som från 

belysningspromenaden, där era synpunkter på extra utebelysning tacksamt togs emot av 

styrelsen.Vi har sammanställt förslagen och kommer att jobba vidare med flera av dom. Mer 

information om detta kommer på årsstämman. 

Vi har också diskuterat garagen och problemet med att flera garageportar har blivit skeva. Ett 

par portar har fått låsas, eller kommer att låsas då de inte kan användas i nuvarande skick. I 

samband med att traktorgaragets port reparerats sågs även andra trasiga garageportar över. 

För er som har beställt digitala parkeringstillstånd så är de på gång från Q-park. Tills dess 

används tillstånden i bilrutan som vanligt. 

Snart är det dags för årsstämman och några av punkterna som kommer att tas upp är fasader 

och fönster, garagen, utebelysningen samt tomträtten. Vi hoppas på att vi får se många av er 

där! 


